
PÖYTÄKIRJA 

Jatkuvan oppimisen digitalisaatio-ohjelma 

Ohjausryhmän kokous 1/2025 

Aika: torstai 27.1.2025 klo 14.00–15.00 

Paikka: Teams-kokous 

Osallistujat: pj. Sirkku Linna (OKM), Petri Lempinen (OKM), Sanna Nieminen (VM), Hanna Nordlund 

(Digivisio), Pia Saarinen (Digivisio), Tomi Kytölä (OKM), Jari Kauppi (OKM), Marika Bäckman 

(OKM), Laura Vartia (VM) ja siht. Emma Hyvärinen (OKM) 

 

1. Kokouksen avaaminen ja asialistan hyväksyminen 

Puheenjohtaja Sirkku Linna avasi kokouksen klo 14.00. Hyväksyttiin asialista. 
 

2. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

Hyväksyttiin edeltävän kokouksen 12.12.2024 pöytäkirja. 
 

3. RRF-raportointi ja ohjeistukset 

Laura Vartia esitteli RRP:n toimeenpanon yleistä raportointia ja seurantaa. Käytiin läpi Jatkuvan 
oppimisen digitalisaatio-ohjelman valmistautumista loppuraportointiin ja viimeiseen maksupyyntöön. 
Keskusteltiin todenneasiakirjojen virallisuusvaatimuksista, tavoitteiden todentamisesta ja mahdollisista 
lisätodenteista ja ulkoisen arvioinnin prosessista. Todettiin, että OKM:ään on palkattu oma sisäinen 
taloustarkastaja RRF-rahoitettuihin hankkeisiin. 
 

4. Palveluiden tilannekatsaukset ja ajankohtaiset asiat 

Tomi Kytölä esitteli JOD-hankkeen tilannekatsauksen. Osaamispolun kehitystyö on edennyt 
suunnitelman mukaisesti. Yksilön työkokonaisuuden osalta toiminnallisuudet ovat rakentumassa. 
Ohjaajan työkokonaisuuden osalta tekninen kehitystyö on edennyt suunnitelman mukaisesti. 
Ohjauspalvelukartta toteutetaan yhteistyössä Digi- ja väestötietoviraston kanssa ja toteutuksen 
projektisuunnitelmaa on tarkennettu. Tietopalvelun työkokonaisuuden osalta kehitystyössä on 
keskitytty yksilön toiminnallisuuksien tukemiseen ja tietopalveluteemojen tarkentamiseen. 
Kustannukset ovat pysyneet suunnitellulla tasolla. Hanketoimistossa on tehty henkilöstömuutoksia 
1.1.2025 alkaen. Hallituksen esityksen lausuntokierros päättyi 8.1.1025 ja lausuntoantajien lausuntoja 
tuli 55. Lausuntopalautetta käsitellään seuraavassa ohjausryhmän kokouksessa. Ei käyty keskustelua. 
 
Hanna Nordlund esitteli Digivisio 2030 -hankkeen tilannekatsauksen. Opin.fi-palvelun beta-vaihe 
päättyi joulukuussa 2024 ja tällä hetkellä tehdään priorisoituja korjauksia ja parannuksia lanseerausta 
varten. RRF-rahoituksen jatkoaika on myönnetty vuoden 2025 loppuun saakka. Aineistoa kerätään 
koskien loppuraportointia ja tavoitteiden todentamista. RRF-tavoitearkkitehtuuriraportin päivittäminen 
on käynnissä ja raportti päivitetään yhdessä JOD-hankkeen kanssa. Ei käyty keskustelua. 
 

5. RRF-tavoitteiden toteutumisen tilannekatsaus 

Tomi Kytölä esitteli RRF-tavoitteiden toteutumisen tilannekatsauksen. Hankkeen toteutuksen ja 
toteuman arvioinnin lähtökohtana on CID-teksteissä asetetut tavoitteet ja komission kanssa yhteisesti 
sovitut todentamisen tavat. Sovittiin, että Jatkuvan oppimisen digitalisaatio-ohjelman ohjausryhmälle  
ja JOD-hankkeen ohjausryhmälle järjestetään yhteinen työpaja CID-tekstien läpikäymistä varten. 
 



Yhtenä tavoitteiden toteutuksen todentamisen tapana ja tukena on ulkoinen arviointi, johon on 
kilpailutettu toteuttaja. Käytiin läpi ulkoisen arvioinnin prosessia ja aikataulua. 
 
Esiteltiin JOD-palveluiden toteutumisen tilanne. Todettiin, että asiaa käsitellään tarkemmin 
myöhemmin ohjausryhmän kokouksessa. Ei käyty keskustelua. 
 

6. Tiedoksi 

RRF-tavoitearkkitehtuuriraportin päivitys on käynnissä molempien hankkeiden osalta.  
Päivitetty raportti käsitellään ohjausryhmän kokouksessa. 
 

7. Muut mahdolliset asiat. 

Ei muita mahdollisia asioita. 
 

8. Seuraavat kokoukset 

Käytiin läpi ohjausryhmän vuoden 2025 kevätkauden kokoukset ja niissä käsiteltäviä asioita.  
Seuraava ohjausryhmän kokous pidetään maanantaina 10.2.2025 klo 14.30–15.30, Teams. 
 

9. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Sirkku Linna päätti kokouksen klo 14.58. 
 


